

Date: 16 March 2023

## List of Nominees for Board Membership

## قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

Please find below the list of nominees for the elections of a new Board of Directors that will take place during the National Bank of Oman SAOG (NBO) Annual General Meeting scheduled on the 19<sup>th</sup> of March 2023:

نرجو الإطلاع على قائمة المترشحين لإنتخابات أعضاء مجلس الإدارة الجديد، ستتم الإنتخابات خلال الجمعية العامة العادية السنوية للبنك الوطني العماني ش.م.ع. وذلك بتاريخ 19 مارس 2023:

### 1. Ms. Amal Suhail Bahwan

### 1. الفاضلة/ أمل بنت سهيل بهوان

Ms. Amal Suhail Bahwan is the Vice Chairperson of Suhail Bahwan Group Holding LLC. She has extensive experience in managing companies across the Bahwan Group since 1998.

تشغل الفاضلة/ أمل سهيل بهوان منصب نائب رئيس مجلس إدارة مجموعة سهيل بهوان القابضة (ش.م.م.). وهي تتمتع بخبرات واسعة في إدارة الشركات على نطاق مجموعة شركات سهيل بهوان منذ عام 1998.

She is also the Chairperson of Board and Nomination and Remuneration Committee (NRC) of Al Jazeera Steel Products Co. SAOG and Director and Board Executive Investment Committee member of Oman Oil Marketing Co. SAOG. Ms. Bahwan is also Chairperson of Al Afia Healthcare Development and Investment Company SAOC and a Board member of National Pharmaceutical Industries Co SAOC and also a Member of the Board of Trustees member for the "Celtec Corporation" in Qatar.

تشغل أيضاً منصب رئيس مجلس إدارة شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع. ورئيس لجنتها التنفيذية، وعضو مجلس إدارة وعضو لجنة الإستثمارات في شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع. ورئيس مجلس إدارة شركة العافية للتطوير والإستثمار الصحي ش.م.ع.م. وعضو مجلس إدارة الشركة الوطنية للصناعات الدوائية ش.م.ع.م بالإضافة الى عضوية مجلس أمناء "مؤسسة صلتك" في قطر.

She was ranked among the list of the most influential women in the Middle East for 2018 by Forbes Middle East, and the list of the most powerful Arab Women for 2017.

صنفت ضمن قائمة السيدات الأكثر تأثيراً في الشرق الأوسط لعام 2018 بحسب مجلة فوربس الشرق الأوسط، وقائمة أقوى السيدات العربيات لعام 2017.

Ms. Amal has a Bachelor's degree in Education and a Master's degree in Administration from the Sultan Qaboos University, Oman.

حاصلة على ماجستير في الإدارة، وبكالوريوس في التربية من جامعة السلطان قابوس.

### 2. H.E Sheikh Abdulla Bin Ali Bin Jabor Al Thani

### 2. الشيخ/ عبدالله بن علي بن جبور آل ثاني

- Graduated from Qatar University with a BA in Social Science;
- Vice Chairman of National Bank of Oman
- Director of United Arab Bank
- Abdulla Bin Ali and Partners for Real Estate Investments
- Owner of Vista Trading Company

- تخرّج من جامعة قطر حاصلاً على بكالوريوس في العلوم الاجتماعية؛
- نائب رئيس مجلس إدارة البنك الوطني العماني
- عضو مجلس إدارة البنك العربي المتحد
- شركة عبدالله بن علي وشركاه للاستثمار العقاري
- مالك شركة فيستا التجارية

- Partner alaham company
- Partner Smart Light and Control Company
- Partner Integrated Intelligence Services Company
- Partner Falcon Petrol Station
- Partner Shaza Hotel
- Partner The Diabetes Hospital

- شريك شركة الأهم
- شريك شركة سمات لايت أند كنترول
- شريك في شركة انتغرايتت انتليجنس سرفيسز
- محطة بترول الصقر
- فندق شذا
- ذي ديابيتيس هوسبيتال

### 3. Ms. Najat Ali Al Lawatia

Ms. Najat Ali Al Lawatia has been a Director of the Bank since March 2017. She holds a Bachelor's degree in Accounting. She is the Deputy Director General for Support Services with the Civil Service Employees Pension Fund and has more than 26 years of relevant experience. She has attended various courses in diverse fields of financial management, audit and investments.

Ms. Najat also represented the Civil Services Pension Fund in various listed and private companies and is currently a Director of Oman International Development and Investment Co. (S.A.O.G.) Oman REIT Fund and Oman Cement.

### 4. Mr. Hamad Mohammed Al Wahaibi

Mr. Hamad Mohammad Al Wahaibi has been a Director of the Bank since March 2014. He has more than 20 years of experience in areas of investment, assets management, business development and financial sector. He is the General Manager of investment in the Ministry of Defense Pension Fund. Mr. Al Wahaibi is also a member of the boards of Renaissance Services Company and Oman Flour Mills Company.

Mr. Al Wahaibi holds a Masters of Business Administration degree, specializing in Finance. He is a Chartered Financial Analyst (CFA) charter holder, Chartered Alternative Investment Analyst (CAIA) charter holder, and has a Certificate in Investment Performance Measurement (CIPM).

### 3. الفاضلة/ نجات بنت علي اللواتية

انتُخبت الفاضلة / نجات بنت علي اللواتية عضواً في مجلس إدارة البنك في مارس 2017م وهي حاصلة على شهادة البكالوريوس في مجال المحاسبة وتشغل حالياً منصب نائبة المدير العام للخدمات المساندة في صندوق تقاعد موظفي الخدمة المدنية في سلطنة عُمان ولديها خبرة تزيد على 26 عاماً، وقد حضرت العديد من الدورات في مجالات مختلفة منها المحاسبة والادارة المالية وادارة الاستثمار والتدقيق.

ومثلت الصندوق في مجالس إدارة بعض الشركات العامة والخاصة وهي الآن عضو في مجلس إدارة الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار (ش.م.ع.ج) وصندوق عمان العقاري وشركة اسمنت عمان.

### 4. الفاضل/ حمد بن محمد الوهبي

الفاضل/ حمد محمد حمود الوهبي عضو مجلس الإدارة منذ مارس 2014. يملك الفاضل/ حمد خبرة عملية تمتد لأكثر من عشرين عاماً في مجال الاستثمار وإدارة الأصول وتطوير الأعمال والقطاع المالي. ويعمل الوهبي المدير العام للإستثمار في صندوق تقاعد وزارة الدفاع. الفاضل/ حمد عضو أيضاً في مجالس إدارة شركة النهضة للخدمات، وشركة المطاحن العمانية.

الوهبي حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال، تخصص المالية بالإضافة إلى شهادة محلل مالي معتمد (CFA) وشهادة محلل استثمارات بديلة (CAIA) وشهادة في قياس أداء الاستثمار (CIPM).

## 5. Mr. Mohammed Ismail Mandani Al Emadi

Mr. Mohd Ismail Mandani Al Emadi has been a Director of the Bank since November 2014. He is also a member of the Board for The Commercial Bank (PSQC), a member of the Board of Alternatifbank AS (ABank), Turkey and a Member of the Board of Governors at Sidra Medicine. He has over 30 years of banking experience. Mr. Al Emadi has held a number of key roles at Commercial Bank until 2006, after which he served as Chief Executive Officer of Qatar Real Estate Investment Company QSC up to 2011, and also served as its Director.

Mr. Al Emadi has a Bachelor of Arts Degree in Business Administration and Economics from Holy Names University, California, USA.

## 6. Mr. Fahad Badar

Mr. Fahad Badar has been a Director of the Bank since May 2016. He is also a member of the Board for United Arab Bank, PJSC in UAE since July 2016.

Mr. Badar's career at The Commercial Bank (PSQC) in Qatar spans over 22 years. Prior to his current role as Executive General Manager, International Banking, he held a number of key roles in the international banking, the government and public sector relations and the wholesale banking divisions.

Mr. Badar holds an MBA from Durham University, UK, and a Bachelor of Arts Degree, BA in Banking and Finance from the University of Wales.

## 7. Mr. Joseph Abraham

Mr. Abraham was appointed as a Board Member in May 2018. Mr. Abraham is the Group Chief Executive Officer of The Commercial Bank as well as Vice-Chairman of the Board of Directors of Alternatif Bank and a Board Director of the United Arab Bank, UAE. He has extensive banking experience across both developed and emerging markets.

Before joining The Commercial Bank in June 2016, he was CEO of ANZ Indonesia (Australia and New

## 5. الفاضل/ محمد إسماعيل محمد مندني العمادي

الفاضل/ محمد إسماعيل مندني العمادي عضو مجلس إدارة البنك منذ نوفمبر 2014. وهو أيضاً عضو مجلس إدارة البنك التجاري (ش.م.ع.ق)، وعضو مجلس إدارة الترتيف بنك إيه إس، تركيا وعضو مجلس محافظي سيدرا للطب، ولديه خبرات مصرفية تزيد عن الـ 30 عاماً. شغل الفاضل/ محمد العمادي عدداً من الأدوار الرئيسية في البنك التجاري حتى عام 2006، فتولى بعد ذلك منصب الرئيس التنفيذي لشركة قطر للاستثمار العقاري ذ.م.م. لغاية عام 2011، كذلك كان أيضاً عضواً في مجلس إدارة الشركة.

الفاضل/ محمد العمادي حاصل على بكالوريوس الآداب في إدارة الأعمال والاقتصاد من جامعة هولي نيمز، في كاليفورنيا.

## 6. الفاضل/ فهد بن عبدالرحمن بادار

الفاضل/ فهد بادار عضو مجلس إدارة البنك منذ شهر مايو 2016. وهو أيضاً عضو بمجلس إدارة البنك العربي المتحد - الإمارات العربية المتحدة منذ يوليو 2016.

امتدت فترة عمل الفاضل/ فهد بادار في البنك التجاري القطري لأكثر من 22 عاماً. وقبل توليه مهمته الحالية مديراً عاماً تنفيذياً لمجموعة الخدمات المصرفية الدولية، شغل الفاضل/ فهد بادار عدداً من المناصب الرئيسية في مجموعة الخدمات المصرفية الدولية، وإدارة العلاقات الحكومية والقطاع العام وإدارات الخدمة المصرفية للمؤسسات الكبيرة والشركات.

الفاضل/ فهد بادار حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة دورهام، بالمملكة المتحدة، وبكالوريوس الآداب في الأعمال المصرفية والتمويل من جامعة ويلز.

## 7. الفاضل/ جوزيف أبراهام

عُيّن الفاضل جوزيف أبراهام عضواً في مجلس إدارة البنك في مايو 2018م. يشغل الفاضل/ أبراهام منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة البنك التجاري بالإضافة إلى منصب نائب رئيس مجلس إدارة ألتيرناتيف بانك، وعضو بمجلس إدارة البنك العربي المتحد بالإمارات العربية المتحدة. يتمتع الفاضل/ أبراهام بخبرات مصرفية واسعة على نطاق الأسواق المتقدمة والناشئة على حد سواء.

وقبل انضمامه إلى البنك التجاري في يونيو 2016، شغل الفاضل/ أبراهام منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة أستراليا

Zealand Banking Group) based in Jakarta, a position he served in from 2008 to 2016.

Mr. Abraham has an MBA from the Graduate School of Business, Stanford University, California, and has worked in Indonesia, Singapore, Hong Kong, Ghana, UK and India in various country and regional banking roles, with a successful track record covering general management, corporate banking, strategy, product management, acquisitions and integrations

#### 8. Mr. Said Hilal Al Habsi

Mr. Said has an extensive industry experience in finance and investments, and has spent a considerable amount of time in two of the most prestigious Investment Funds in Oman.

Mr. Said is an Investment Director at Oman Investment Authority (OIA), holds MBA and Bachelor of Finance. Previously, he worked for Oman Investment Fund (OIF), and Ministry of Defense Pension Fund holding various senior posts in Investment and Finance fields. Said is a certified professional accountant. He is also a Board member Salah Mills SAOG.

Al Habsi has attended a host of Specialized Executive Management Development Programs at International Institutes of worldwide repute including, IMD, Columbia Business School and Cambridge University Judge Business School. He has also participated in National Leadership Program that is organized by Royal Diwan Court. With experience of more than 20 years, Al Habsi has extensive in-depth knowledge of global financial markets and investments.

#### 9. Dr. Ghazi Nasser Salim Al Alawi

Dr Ghazi has been a director at NBO since 2020. He has a Ph.D. in Entrepreneurship from the University of Plymouth - UK. He has over seven years of experience in the financial sector.

ونيوزيلندا المصرفية في إندونيسيا، إذ استقر في هذه الوظيفة طيلة المدة من عام 2008 إلى عام 2016.

الفاضل/ أبراهام حاصل على درجة الماجستير من كلية الدراسات العليا للأعمال، جامعة ستانفورد، كاليفورنيا، وعمل في كل من إندونيسيا، وسنغافورة، وهونغ كونغ، وغانا، والمملكة المتحدة والهند في مختلف الأدوار المصرفية المحلية والإقليمية بسجل ناجح شمل الإدارة العامة، وإدارة الخدمات المصرفية للشركات، والإستراتيجية، وإدارة المنتجات بالإضافة إلى عمليات الاستحواذ والدمج.

#### 8. الفاضل/ سعيد بن هلال الحبسي

لديه خبرة واسعة في مجالي التمويل والاستثمار، وقضى مدة طويلة في اثنين من أكثر صناديق الاستثمار المرموقة في سلطنة عمان.

يشغل الحبسي منصب مدير الاستثمار في جهاز الاستثمار العماني - صندوق الثروة السيادي في سلطنة عمان - وعمل سابقاً لدى الصندوق العماني للاستثمار وصندوق تقاعد وزارة الدفاع، وتقلد العديد من المناصب العليا في مجالات الاستثمار و المالية. وهو حاصل على درجة البكالوريوس في العلوم المالية، وعلى درجة الماجستير في إدارة الأعمال، وهو أيضاً محاسب مهني معتمد، وعضو مجلس إدارة في شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع.

حضر الفاضل/ سعيد الحبسي مجموعة من برامج تطوير الإدارة التنفيذية المتخصصة تقدمها مؤسسات دولية ذات سمعة عالمية مثل المعهد الدولي لتطوير الإدارة، وجامعة كولومبيا في نيويورك، وجامعة كامبريدج في بريطانيا، وشارك كذلك في البرنامج الوطني للقيادات التنفيذية الذي ينظمه ديوان البلاط السلطاني.

و بفضل خبرته الطويلة التي تمتد لأكثر من 20 عاماً، فإن الفاضل/ سعيد الحبسي يتمتع بمعرفة واسعة و عميقة في قطاع الأعمال و الاستثمار في الأسواق المالية العالمية.

#### 9. الدكتور/ غازي بن ناصر العلوي

د.غازي عضو مجلس إدارة البنك الوطني منذ عام 2020م. حاصل على دكتوراه في ريادة الأعمال من جامعة بليموث - المملكة المتحدة. لديه خبرة أكثر من 7 سنوات في القطاع المالي.

He is also a member of the Board of directors in Oman Casting Aluminum, Dunes Oman, and Muscat Horizons International.

كما أنه عضو في مجلس الإدارة في مصنع عمان لصب الألمنيوم ، مصنع ديونز عمان ، افاق مسقط العالمية.

#### 10. Mr. Nabil Hamed Al Mahrouqi

#### 10. الفاضل/ نبيل بن حمد المحروقي

Mr. Nabil Al Mahrouqi holds a Master degree in Business Administration from the University of Strathclyde in the UK And a Bachelor degree in Science from the College of Commerce and Economics from Sultan Qaboos University, majoring in Finance and has more than 12 years of experience in investment in international financial markets, management and financial analysis and research. Al Mahrouqi has a brokerage license from the Muscat Securities Market and He is a certified analyst in Financial Analysis and Financial Modeling (FMVA) from the Corporate Financial Institute (CFI). Mr. Nabil is currently the Head of the local and GCC Investments in Public Authority for Social Insurance. Before joining PASI in 2012, Al Mahrouqi worked at Sultan Qaboos University and the Omani Encyclopedia project.

الفاضل/ نبيل بن حمد المحروقي حاصل على شهادة الماجستير في ادارة الاعمال من جامعة ستراثكلويد في المملكة المتحدة وبكالوريوس العلوم من كلية التجارة والاقتصاد من جامعة السلطان قابوس تخصص المالية ولديه خبرة لأكثر من 12 سنة في قطاع الأعمال والاستثمار في الأسواق المالية العالمية، وإدارة وتحليل البحوث، والتحليل المالي ولديه رخصة مزاولة الوساطة من سوق مسقط للأوراق المالية، وهو محلل معتمد في التحليل المالي وإعداد النماذج المالية (FMVA) من المعهد المالي التجاري (CFI). ويشغل حالياً وظيفة رئيس قسم إدارة الأصول المحلية في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية. قبل التحاقه بالهيئة في عام 2012 عمل المحروقي في جامعة السلطان قابوس، ومشروع الموسوعة العمانية.

Al-Mahrouqi is currently a member of the Board of Directors of Oman Chlorine Company since 2016 and a member of the Remuneration and Nomination Committee, Muscat National Development and Investment Company (ASAAS) and the Chairman of Audit Committee since 2021, and Al Maha Petroleum Products Marketing company. He also served as a member of the Board of Directors of A'Sharqiya Investment Holding Co. (SAOG) between 2019 -2021.

يشغل المحروقي حالياً عضوية مجلس إدارة كل من شركة عمان كلورين منذ 2016 وعضو في لجنة المكافآت والترشيحات، وشركة مسقط الوطنية للتطوير والاستثمار (أساس) ورئيس لجنة التدقيق فيها منذ 2021، وشركة المها لتسويق المنتجات النفطية، وعضو في لجنة التدقيق ولجنة المكافآت والترشيحات. وشغل كذلك عضوية مجلس إدارة شركة الشرقية للاستثمار القابضة خلال الكدة من 2019 لغاية 2021.

#### 11. Mr. Zakariya Mubarak Al Zidjali

#### 11. الفاضل/ زكريا بن مبارك الزدجالي

Zakariya Mubarak Al Zadjali has more than 30 years experience in the Government sector. He was also on the Board of Directors of one of the leading banks in Oman.

يملك زكريا بن مبارك الزدجالي خبرة لأكثر من 30 عاماً في القطاع الحكومي، وكان عضواً في مجلس إدارة أحد البنوك الرائدة في عُمان.

He served as the CFO in the Chief of Staff Sultan Armed Forces (COSSAF). Zakariya Al Zadjali holds a Master's Degree in Strategic Studies for National Security and Defence from Sultan Qaboos University, Muscat.

وشغل منصب المدير المالي في رئاسة أركان قوات السلطان المسلحة، وهو حاصل على درجة الماجستير في الدراسات الإستراتيجية في الأمن والدفاع الوطني من جامعة السلطان قابوس بمسقط.

## 12. Mr. Jamal Said Al Taie

## 12. الفاضل/ جمال بن سعيد الطائي

Holding a degree of Bachelor of Science (Accounting & Treasury Management) and having 28 years of proficient and varied experience in building and leading finance teams.

حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة وإدارة المال، ويتمتع بخبرة واسعة ومتنوعة في إدارة وبناء فرق العمل المتخصصة بمجال المالية تفوق 28 سنة.

Presently holding the post of Director General of Financial Affairs of the Royal Oman Police and oversees the accounting, financial planning and analysis, treasury, audit and budgeting functions at the Royal Oman Police.

حالياً يعمل في منصب مدير عام الشؤون المالية بشرطة عمان السلطانية ويشرف على عدة مجالات متنوعة تتضمن المحاسبة والتخطيط والتحليل المالي والخزينة العامة ووظائف التدقيق والموازنة،

He serves as member of Board on ROP Pension Fund, Oman National Investment & Development Co. SAOG, OMINVEST & Oman Automobile Association LLC

كما يشغل عضوية مجلس إدارة صندوق تقاعد شرطة عمان السلطانية، والشركة العمانية لتنمية الإستثمارات الوطنية ش.م.ع.م والشركة العمانية للتنمية والإستثمار ش.م.ع.ع. والجمعية العمانية للسيارات.

## 13. Mr. Khalid Mohammed Al Shanfari

## 13. الفاضل/ خالد بن محمد الشنفرى

Khalid Al Shanfari has worked at both private and government sectors, he has diverse experience in the fields of finance, engineering, computer science and business.

عمل خالد الشنفرى في القطاعين الخاص والحكومي، ولديه خبرة متنوعة في مجالات التمويل والهندسة وعلوم الكمبيوتر والأعمال التجارية.

Khalid Al Shanfari has held several positions in different organizations including marketing Specialist at United Finance, Administration Manager at International Printing Press Company followed by a position at the Ministry of Labor. He is currently working at the University of Technology and Applied Sciences (Salalah). Al Shanfari holds a bachelor's in Electrical and Electronic Engineering from Dhofar University and has previously studied in Canada with the focus on Computer Science.

شغل خالد الشنفرى عدة مناصب في مؤسسات مختلفة بما في ذلك اختصاصي تسويق في المتحدة للتمويل، ومدير للشؤون الإدارية في شركة المطابع العالمية، ثم شغل منصباً في وزارة العمل. ويعمل حالياً في جامعة التكنولوجيا والعلوم التطبيقية (صلالة). وهو أيضاً حاصل على بكالوريوس في الهندسة الكهربائية والإلكترونية من جامعة ظفار، وكان قد درس في كندا مع التركيز على علوم الكمبيوتر.

## 14. Mr. Padmanabhan Ananthan

## 14. الفاضل/ بدمنحان أنانثان

Ananthan is Chartered Accountant and has more than 37 years of professional experience in manufacturing and construction industries. He is presently the Chief Financial Officer of Bahwan Engineering Group.

أنانثان محاسب قانوني معتمد بخبرة تزيد على 37 عاماً في قطاع التصنيع والتشييد، ويشغل حالياً منصب المدير المالي لمجموعة بهوان الهندسية.

During his 28 years with Bahwan Engineering Group, he has worked closely on investment

وخلال مدة عمله الممتدة لـ 28 عاماً في مجموعة بهوان الهندسية، شارك في اتخاذ عدد من القرارات الاستثمارية في

decisions in new ventures, particularly in the Omani power and water sector. His areas of specialization are finance, taxation, budgeting, management reporting and investment analysis.

مشروعات جديدة، تحديداً في قطاع المياه والكهرباء. وتشمل خبراته عدة مجالات مثل المالية، والأنظمة الضريبية، وإعداد الموازنات، والتقارير الإدارية، وتحليل الاستثمارات.

He has served on the Board and Audit Committee of Al Batinah Power Co SAOG (from 2010 to 2018) and Sharqiyah Desalination Co SAOG (from 2013 to 2018).

شغل أمانتان عضوية لجنة التدقيق في مجلس إدارة شركة الباطنة للطاقة من 2010 إلى 2018، وشركة الشرقية لتحلية المياه من 2013 إلى 2018.



**Jawaher Al Tamami**  
**Secretary of the Board**

جواهر بنت سعود التمامية  
أمينة سر مجلس الإدارة